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Osiedle Ołtaszyn 
Jednostka Pomocnicza 

Miasta Wrocławia 
 

PROTOKÓŁ Z XXXI SESJI RADY OSIEDLA OŁTASZYN 

z dnia 23 kwietnia 2024 r. 

1. Otwarcie sesji.  

2. Sporządzenie listy obecności -załącznik nr. 1 do protokołu. 

Wymagane kworum - 7 radnych. 

Obecnych: 8 radnych.  

Nieobecni: Patrycja Ciupa, Krzysztof Greń, Katarzyna Hałaczkiewicz, Maciej Kucfir, 
Edyta Skuła, Jadwiga Zawiślak. 

Radna Krystyna Hamburger uczestniczyła w sesji do procedowania pkt. 4.3 
porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku sesji lub zgłoszenie wniosków o jego zmianę i 
przeprowadzenie głosowania w tej sprawie. - Wniosków nie zgłoszono. 

4. Procedowanie uchwał: 

4.1.  Nr. XXXI/135 /24 w sprawie koncesji na alkohol. 

Wniosek o akceptację wydania prze UM pozwolenia na alkohol dotyczył 
restauracji „Woławina.” 

Głosowanie: za – 7, przeciw - 0, wstrzymał się 1 radny. 

4.2  Nr. XXXI/136 /24 w sprawie diet dla radnych na II kwartał 2024 r. 

Diety w kwocie 150,00 zł miesięcznie przyznano 5 radnym, najbardziej 
zaangażowanych w pracę Rady Osiedla. Diety stanowią zwrot kosztów i wydatków 
poniesionych w związku ze sprawowaną funkcją. Nie przysługują, jeżeli radny w 
danym miesiącu nie wykonuje czynności związanych z pełnieniem mandatu oraz 
nie uczestniczy w pracach Zarządu.  

Głosowanie: za – 7, przeciw - 0, wstrzymał się 1 radny 

4.3 Nr. XXXI/137/24 w sprawie realizacji trakcji tramwajowej przez Ołtaszyn. 

Uchwała ma charakter wniosku kierowanego do jednostek miejskich o: 

1. Udzielenie informacji co do stanowiska Miasta na temat: realizacji tramwaju 
przez Ołtaszyn przy zastosowaniu rozwiązań technicznych dotyczących przecięcia 
się torów trakcji kolejowej i tramwajowej - analogicznie jak na osiedlu Jagodno. 

2. Zaniechanie realizacji ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Ołtaszyńskiej od ronda ojca 
Pio w kierunku wsi Wysoka, z uwagi na możliwość wystąpienia w przyszłości kolizji z 
trasą tramwajową.  
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Głosowanie: przyjęto jednogłośnie. 

5. Sprawy bieżące: 

a. Przygotowanie do realizacji zad. społ. pn. Piknik „Powitanie Lata” - referował 
radny Rafał Skuła. 

Termin Pikniku został ustalony na 23.06.2024 r.  Planowany koszt -17,0 tyś zł z czego 
kwota 6,0 tyś stanowi dotację z WCRS. 

Radny Rafał Skuła stwierdził, że z uwagi na brak możliwości po stronie radnych, 
wyczerpała się formuła organizacji pikniku wyłącznie we własnym zakresie. 
Szczególne problemy sprawia transport ciężkich sprzętów/ namioty, ławki itp./ z i 
do   WCRS, ich montaż i demontaż. 

Ustalenia: Radni dokonają do 15 maja br. rozeznania wśród firm organizujących 
ewenty we Wrocławiu, co do możliwości realizacji pikniku na Ołtaszynie w pełnym 
zakresie. Informacje należy przekazywać do Zarządu. 

Zarząd wystąpi do WCRS z pytaniem o możliwość i formy zareklamowania na 
imprezie ewentualnego sponsora. 

b. Sprawa wydzielonego dla uczniów przejścia przez ulicę Uczniowską – 
referował radny Rafał Skuła. 

Ww. poinformował, że w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie z udziałem 
przedstawicieli Rady Osiedla, Dyrekcji szkoły nr. 34 oraz Policji w sprawie 
wypracowania rozwiązań dotyczących bezpieczeństwa dzieci drodze do szkoły. 

W dalszej części sesji radni dyskutowali nad problem całościowego 
uporządkowania organizacji ruchu ul. Gałczyńskiego łącznie z okolicą cmentarza. 
Stwierdzono, że do rozwiązania sprawy niezbędna będzie współpraca z WIM UM. 

c. Sprawa absencji radnych na dyżurach w siedzibie Rady. 

Przewodnicząca Rady kolejny raz przypomniała o obowiązku wyprzedzającego 
informowania jej lub Przewodniczącej Zarządu o braku możliwości odbycia dyżuru 
w ustalonym terminie. Wskazany kontakt telefoniczny z Przewodniczącą Rady. 
Radny Zychowicz odbędzie zaległy dyżur w dniu 08.05. br. 

d. Interwencje: 

d.1 Usunięte zostały śmieci zalegające na terenach przy ul. Kleeberga, Abrahama 
Rzepakowej.  

- Radny Zbigniew Szpiczakowski zgłosi do ZZM potrzebę uporządkowania skweru 
pomiędzy ul. Strachowskiego i Pszczelarską, oraz w dalszym ciągu będzie pilotował 
sprawę uporządkowania terenu zielonego zlokalizowanego przy budynku ul. 
Strachowskiego 6. 

- Dziury w jezdni ul. Nefrytowej zostały wypełnione. Radny Henryk Skuła zwrócił 
uwagę na niechlujne wykonanie prac. 

d 2. W ostatnim tygodniu odbyła się wizja lokalna w budynku przy ul. Pszczelarskiej 
7 przeprowadzona przez Wrocławskie Mieszkania. Z ramienia RO uczestniczył w niej 
radny Rafał Skuła. Ww. poinformował, że pomieszczenie na parterze, o użyczenie 
którego występował Zarząd jest zajęte przez Praktykę Rodzinną / wózek dla 



Strona 3 z 3 

niepełnosprawnych i kubeł przypuszczalnie na odpady medyczne. / Sprawa 
odmalowania klatki schodowej – nie jest na razie przewidziana do realizacji. Drzwi 
osłony śmietnikowej na pojemniki zlokalizowane przy ul. Parafialnej i uchwyty na 
flaki zostaną zamontowane w maju br.  

6. Wnioski i skargi mieszkańców. 

- Podstawianie kontenera przy ul. Nefrytowej 49. 

Radni podjęli decyzję o likwidacji miejsca na podstawienia kontenerów na 
odpady wielkogabarytowe przy ul. Nefrytowej 49. Zamiennie wskazano lokalizację 
po wschodniej stronie ul. Kutrzeby na wysokości budynków nr 68-72, za drogą 
dojazdową, prowadzącą w głąb posesji.  

7. Zapytania radnych i wolne wnioski – brak. 

8. Przyjęcie protokołu z XXX sesji 

Głosowanie: przyjęto jednogłośnie

 9. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Osiedla Krystyna Sawińska dokonała zamknięcia obrad. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

        Przewodniczyła                                                                              Protokołował 

Przewodnicząca Rady Osiedla                                                         Sekretarz Osiedla 

 

      Krystyna Sawińska                                                                           Rafał Skuła 

 

 

 


